
Pracovníci Mestského úradu vo Vrútkach, poslanci MsZ, vrútocké 
školy, ale aj dobrovoľníci upratali v rámci májovej brigády Upracme 
si naše Vrútky viaceré lokality nášho mesta. Vytipované boli vopred 
miesta, ktoré bolo nutné upratať: vyčistil sa pamätník Karvaša  
a Blahovca, odvodňovací kanál pri ceste na ul. Karvaša a Blahovca, 
zelená plocha na Mokradi, viaceré detské ihriská: ihrisko na Hornej, 
ihrisko v Mexiku, železničný park, či parčík na Dolnej Kružnej.  
Krajšie sú aj areály škôl.     

Všetkým, ktorí prispeli k skrášleniu nášho mesta, ďakujeme!

ROČNÍK 30, číslo 4/2019
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Dotazníkový prieskum k MHD 
Mesto Martin si u Žilinskej univerzity 

dalo vypracovať Plán dopravnej 
obslužnosti. Tento dokument je dôležitý 
podklad pre zadefinovanie potrieb na 
výkony mestskej hromadnej dopravy 
v budúcnosti, teda po skončení platnosti 
súčasnej zmluvy s dopravcom. Keďže 
v súčasnosti je MHD prevádzkovaná 
v širšej aglomerácii mesta Martin, ktorá 
zahŕňa aj mesto Vrútky a obce Lipovec, 
Turčianske Kľačany a Bystrička, tento 
dokument sa bude zaoberať aj stavom 
zabezpečovania dopravnej obslužnosti na 
území nášho mesta. Z uvedeného dôvodu 
požiadala Žilinská univerzita Mesto Vrútky 
o zverejnenie dotazníka zameraného na 
zistenie požiadaviek občanov na kvalitu 
služieb a ich dôležitosť v MHD na svojej 

webovej stránke, čo sa aj udialo. Mimo 
otázok zameraných na linky, ktoré naši 
občania využívajú, sa dotazník venuje aj 
frekvencii spojov, kvalite autobusových 
zastávok a informácií poskytovaných 
v nich. 

Po vyhodnotení dotazníka sa 
získané údaje použijú na nastavenie čo 
najefektívnejšieho systému dopravnej 
obslužnosti, aby sa eliminovali spoje, ktoré 
z hľadiska počtu prepravených osôb dávno 
stratili svoj zmysel. Pokiaľ ide o vrútocké 
špecifiká, je na mieste položiť si otázku, do 
akej miery Vrútočania skutočne potrebujú 
prevádzkovanie tzv. školskej linky. 
Dostupné údaje o jej obsadenosti (najmä 
v popoludňajších hodinách) naznačujú 
skôr opak. Paradoxom je, že ul. Čachovský 

rad je zrána často prepchaná osobnými 
automobilmi rodičov vykladajúcich 
svoje ratolesti do ZŠ Hany Zelinovej. Ak 
nechceme mať mesto preplnené osobnými 
automobilmi, je dobré zvážiť, či aj pre tie 
naše cesty autom do mesta neexistuje iná 
alternatíva. Taktiež vyzývame všetkých 
vodičov na uliciach s rodinnými domami, 
aby čo najviac využívali vlastné dvory 
pre parkovanie svojich automobilov 
a nenechávali ich zbytočne na ulici, kde 
buď obmedzujú pohyb chodcov, alebo 
bránia v prejazde väčších vozidiel, medzi 
ktoré patria aj hasičské autá, či vozidlá 
zabezpečujúce odpadové hospodárstvo 
a v zime tiež zimnú údržbu. Dotýka sa 
to nielen užších ulíc v našom meste, ale 
aj Ulice Karvaša a Blahovca a mnohých 
iných.             

Branislav Zacharides

Spomaľovací retardér má 
svoje opodstatnenie

Na základe vzniknutej vážnej dopravnej 
nehody z dôvodu nedodržania maximálnej 
povolenej rýchlosti prechádzajúceho 
vozidla na spodnom úseku ulice Karvaša 
a Bláhovca a následnej písomnej 
požiadavky občanov pristúpilo Mesto 
Vrútky k zriadeniu spomaľovacieho 
retardéra v tomto úseku cesty. Vybudovaniu 
spomínaného spomaľovacieho retardéra 
predchádzal dlhodobý schvaľovací proces 
príslušnými orgánmi. Dúfame, že uvedenú 
činnosť nerobilo Mesto Vrútky zbytočne. 
Retardér podstatne zníži rýchlosť všetkých 
áut prechádzajúcich v tejto časti ulice 
a zvýši úroveň bezpečnosti obyvateľov 
žijúcich v danej lokalite.                  

Ing. Dušan Kramár

Uprednostnite pred autom bicykel!
Aj Mesto Vrútky sa v máji tohto roku zapojilo do kampane DO PRÁCE NA BICYKLI, 

zameranej na podporu environmentálnych druhov dopravy v našich mestách. Úlohou 
zaregistrovaných účastníkov bolo absolvovať čo najviac ciest do práce a z práce v mesiaci 
máj na bicykli. Dovedna 54 zaregistrovaných zamestnancov od ôsmich zamestnávateľov 
v našom meste najazdilo v 18 dvojčlenných až štvorčlenných tímoch spolu 421 jázd a prešlo 
1 344,65 km, čím ušetrili 402,63 kg CO

2
. Svojou čiastkou tak tiež prispeli k obmedzeniu 

objemu 333 ton CO2, ktorých vyprodukovaniu zabránili účastníci kampane v rámci 
celého Slovenska. Najviac toho v máji napedálovali Martinčania, ktorým gratulujeme 
k víťazstvu v kampani.                                                                           Mgr. Juraj Gorilák

Nový parkovací automat
Parkovací automat pri železničnej stanici 

zakúpený mestom Vrútky roku 2008 bol 
vymenený. Pôvodný automat dosluhoval, 
mal časté výpadky (mince cezeň prepadávali) 
bez možnosti zaplatenia parkovného. Na 
základe toho mesto pristúpilo na výber 
dodávateľa nového parkovacieho automatu. 
Dodala a namontovala ho 6. júna spoločnosť 
Villapro, s. r. o. Parkovisko aj naďalej spravuje 
Mestský podnik služieb Vrútky, s. r. o.  
Veríme, že automat bude slúžiť širokej 
automobilovej verejnosti minimálne toľko 
ako ten dosluhujúci automat, ktorý pôjde 
časom na repasovanie, aby slúžil na ďalšom 
mieste.                            

Mgr. Branislav Pullmann
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Milí Vrútočania,
z času na čas sme v živote vystavení 
chvíľam, keď sme nútení, možno aj 
nedobrovoľne, rozlúčiť sa s niečím alebo 
s niekým, na koho sme si privykli, kto sa stal 
integrálnou súčasťou našich životov. Viem, 
že pán dekan Jozef Petráš sa stal takou 
súčasťou pre mnohých členov vrútockej 
rímskokatolíckej farnosti a nielen pre 
nich. Prišla tá chvíľa povedať si vzájomné 
„S pánom Bohom“. Dovoľte mi, aby som 
sa aj ja v mene Mesta Vrútky poďakoval 
pánovi dekanovi za tú viac než dekádu 
vzájomnej spolupráce, ktorá sa prejavovala 
v množstve spoločne organizovaných 
kultúrnych a spoločenských aktivít, či 
v podobe povzbudivých slov pre všetkých 
obyvateľov nášho mesta na stránkach 
Vrútočana. Ďakujem aj osobne za každé 
vzájomné stretnutie, za všetky rady 
a postrehy, ktoré mi pomáhali správne 
sa rozhodovať. Pánovi dekanovi prajem, 
aby si z Vrútok odnášal iba tie najlepšie 
spomienky na svoje pôsobenie v našom 
cirkevnom zbore, ktorý rád nazýva „rajom 
na zemi“ a samozrejme, aby v jeho novom 
pôsobisku, v Ladcoch, tiež našiel iba to 
dobré a aby sa mu i v tamojšom cirkevnom 
zbore naďalej darilo čo najlepšie napĺňať 
svoje poslanie.  No a novému farárovi 
Miroslavovi Hložnému želám, aby sa 
v našom meste cítil ako doma a aby 
tu našiel priateľské a spolupracujúce 
prostredie. Verím, že tomu tak bude.

Píšem tieto riadky v čase, keď 
v mnohých vrútockých domácnostiach 
možno už finišujú prípravy na letnú 
dovolenku, veď školopovinným členom 
našich rodín sa začínajú letné prázdniny. 
Verím, že mnohí z Vás využili horúce 
júnové dni aj na návštevu vrútockého 

kúpaliska, prípadne na prechádzky našim 
mestom. Každodenne pracovníci odboru 
životného prostredia čistia ulice mesta 
a opravujú poškodený mobiliár, aby 
nielen našim občanom, ale aj hosťom, 
ktorí k nám zavítajú, mohol slúžiť. 
Boj s vandalizmom sa asi vyhrať nedá, 
nemienime z neho ale utiecť. Poďakovať 
sa chcem ešte raz všetkým kolegom, 
poslancom MsZ, školákom aj občanom, 
ktorí sa zapojili do májovej brigády, vďaka 
ktorej sa nám podarilo vyčistiť a uviesť do 
lepšieho stavu viaceré lokality v našom 
meste. Zneškodnili sa skládky popri trati, 
v spolupráci so ŽSR sa vyčistil železničný 
park, skultúrnila sa zelená plocha na 
Dolnej Kružnej, pamätník Karvaša 
a Blahovca aj pamätník oslobodenia 
(delo), poopravovali a ponatierali 
sa lavičky a hojdačky v Mexiku, na 
Hornej ul. aj na Dolných Vrútkach, na 
športovisku za tenisovými kurtami sa 
opravili basketbalové koše a na mnohých 
iných miestach boli vyzbierané odpadky. 
V opravách detských ihrísk pokračujeme 
a v najbližších dňoch doplníme nové prvky 
na ihriská pred Kriváňom a na Dolných 
Vrútkach. Vyzývam Vás, aby ste nám 
pomohli ustrážiť stav mobiliáru v našom 
meste, a aby ste neváhali kontaktovať 
mestskú políciu, ak sa kdekoľvek budú 
konať neprístojnosti.    

V tomto roku sme si pripomenuli 
110. výročie organizovaného športu na 
Vrútkach. Verím, že na spoločenské 
podujatie venované tejto udalosti budeme 
všetci spomínať v dobrom. Oceneným 
osobnostiam vrútockého športu aj touto 
cestou gratulujem a športovým klubom, 
ktoré sa podieľali na inštalácii sprievodnej 
výstavy, tiež ďakujem za spoluprácu. 
Tá sa nakoniec prejavila aj v spoločnej 
príprave a realizácii sprievodných 
športových podujatí, nech už to bol 
Vrútocký športový deň alebo Jarný beh 
detí – Olympijský deň. No a kedy, ak 
nie práve v tomto roku, máme počúvať 
správy o úspechoch našich športovcov. 
Mimo ocenených športových kolektívov 
teda ešte gratulujem našim futbalistom 
za výhru v prvej quick triede v sezóne 
2018/2019, hokejbalistom za zisk Mamut 
cupu v kategóriách U16 a U18 a Matejovi 
Bolibruchovi a Tomášovi Vidlárovi 
za titul hokejbalových majstrov sveta. 
Jedenásťroční vodnopólisti nám doniesli 
striebro z Majstrovstiev SR a strieborný na 
majstrovstvách Slovenska v plávaní bol aj 
mladší žiak Adam Černák z Vrútok, a to 

v kategórii 200 metrov motýlik. K tomu 
pridal ešte dva bronzy v iných plaveckých 
disciplínach. Vzorne nás reprezentovali 
aj naše gymnastky, ktoré svojimi výkonmi 
vo všetkých vekových kategóriách na 
23. ročníku súťaže Žubrienky a žabky – 
Vrútocký pohár jednoznačne dokázali, 
že pohár z Vrútok nikam nepôjde. Zlato 
v družstvách mladších a starších žabiek, 
striebro pre staršie žubrienky a bronz 
pre mladšie žubrienky v medzinárodnej 
konkurencii potvrdili kvalitu domácich 
suťažiacich. Všetkým Vám gratulujem 
a držím prsty, aby ste svoju lásku k športu 
mohli ďalej rozvíjať.

Dovoľte mi zapriať nám spoločne, 
aby sa nám podarilo dopriať si aspoň 
niekoľko dní odpočinku počas horúcich 
letných dní. Pedagógom a študentom 
našich škôl, aby stihli načerpať sily 
do nového školského roka. A hoci 
sa len pred pár dňami nádherným 
koncertom troch špičkových spevokolov 
v Rímskokatolíckom kostole Sv. Jána 
Krstiteľa skončila Vrútocká hudobná jar, 
naša myseľ už je nasmerovaná na prípravu 
jesenných kultúrnych a spoločenských 
podujatí vrátane Dní mesta Vrútky 
a pripomenutia si 150. výročia narodenia 
staviteľa Stanislava Zachara, na ktoré 
si Vás už takto v predstihu dovoľujem 
upozorniť a zároveň pozvať.  

Branislav Zacharides
        primátor

Pozývame vás na letné vrútocké 
kúpalisko, otvorené od  

1. júna 2019,  
denne od 10. do 18. hodiny. 

Zaplávať si môžete v 3 bazénoch:  
v plaveckom, v bazéne pre deti do 12 
rokov a v bazéne pre deti do 3 rokov. 

Vstupné počas letnej sezóny 2019: 

* dospelá osoba 3,50 EUR 

* Vrútočania 3,00 EUR 

* deti do 3 rokov zdarma 

* deti od 3 do 15 rokov 2,50 EUR 

* občania nad 65 rokov a ZŤP 1,50 EUR 

* po 16. hod. jednotné vstupné 2,50 EUR 

* ranné plávanie (utorok, streda, piatok) 
od 06:00 do 08:00 hod. 1,50 EUR 

* večerné plávanie (nedeľa) od 20:00 do 
21:00 hod. 1,50 EUR 

* rodinné vstupné (2+2) 10,00 EUR 

* pernamentka (10 vstupov) 28,00 EUR 

viac info: kupaliskovrutky.sk
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V kolobehu nášho života sa striedajú 
rozličné obdobia. Samotná príroda je 
nastavená tak, že po zime prichádza jar, 
leto, jeseň a opäť čas zimného odpočinku.  
Aj v liturgickom kalendári jednotlivé 
tajomstvá našej viery prežívame 
v liturgických obdobiach, ktoré nás postupne 
čoraz hlbšie vovádzajú do toho najväčšieho 
tajomstva, ktoré je pred nami v živote. Je to 
stretnutie s Bohom vo večnosti. 

Každé toto obdobie v sebe ukrýva koniec, 
ale aj nový začiatok. Pamätám sa, že na 
mojom maturitnom oznámení sme mali 
motto: „Vstaň a usmej sa, utri si slzy z očí, 
veď každý deň niečo pekné začína a niečo 
pekné končí!“ Pre nás mladých maturantov 
sa ukončil čas stredoškolských štúdií, prvých 
rozletov do života, prvých lások a maturitou 
sme mali vstúpiť do života dospelých, ktorí 
preberú zodpovednosť za svoj život do svojich 
rúk a nájdu svoju cestu života. Na to, čo bolo, 
zostávajú už len spomienky, ku ktorým sa radi 
vraciame na každom pomaturitnom stretnutí, 
ale zároveň každým pribúdajúcim rokom 
nášho života sa odkrajuje kúsok z nášho života 
a človek zrazu cíti, že začína vyzrievať pre 
večnosť. 

V liturgickom období, ktoré sme prežívali 
pred slávnosťou Ducha Svätého, veľmi často 
zazneli čítania z Ježišovej rozlúčkovej reči. 
Hovorí apoštolom o svojom odchode, zanecháva 

im testament svojej lásky a zároveň ich vovádza 
do nového poslania, ktoré pre nich začne, keď 
od nich odíde. Keď Ježiš svojim učeníkom 
hovoril napríklad tieto slová: „Lenže hovorím 
vám pravdu: Je pre vás lepšie, aby som odišiel. 
Lebo ak neodídem, Tešiteľ k vám nepríde. Ale 
keď odídem, pošlem ho k vám. A keď príde on, 
ukáže svetu, čo je hriech, čo spravodlivosť a čo 
súd. Hriech je, že neveria vo mňa, spravodlivosť, 
že idem k Otcovi a už ma neuvidíte, a súd, že 
knieža tohto sveta je už odsúdené. Ešte veľa vám 
mám toho povedať, ale teraz by ste to nezniesli“, 
zaiste učeníci týmto Ježišovým slovám veľmi 
nerozumeli. Boli smutní, a neistí. Pochopili až 
neskôr. 

V podobnej atmosfére som tieto Ježišove 
slová v tomto roku prežíval aj ja spolu s vami. 
Naplnil sa čas môjho odchodu z farnosti 
Vrútky a otcom biskupom som bol ustanovený 
od 1. júla 2019 za farára do obce Ladce, kde 
sa začína rozvíjať najmladšie pútnické miesto 
na Slovensku „Skalné sanktuárium Božieho 
milosrdenstva“. Počas môjho pôsobenia vo 
Vrútkach som prežíval veľkú vďačnosť Pánu 
Bohu za dar vytvárať spolu s vami spoločenstvo 
viery a priateľských medziľudských vzťahov. 

Usiloval som sa, aby sa katolícka farnosť 
postupne stávala farskou rodinou a naše mesto 
Vrútky bolo miestom, kde ľudia nachádzajú 
k sebe cestu k spoločnej spolupráci. Neprináleží 
mi hodnotiť, do akej miery sa nám to podarilo 
žiť, ale pevne verím, že všetko to dobré, čo sme 
spolu prežili, nás bude aj naďalej duchovne 
spájať. Vnútorne som presvedčený, že v duchu 
Ježišových slov je pre vás lepšie, aby som odišiel, 
lebo Duch Boží môže v nás rozhojniť svoje 
dary, ak budeme otvorení pre jeho pôsobenie. 

Je zaujímavé, že Ježiš svojim apoštolom tiež 
povedal tieto slová: „Ešte veľa vám mám toho 
povedať, ale teraz by ste to nezniesli.“ Podobne 
to cítim aj ja. Dalo by sa hovoriť mnoho, ale 
niekedy stačí aj málo, ako hovoril slovenský 
básnik Gorazd Zvonický: „Mlčať znamená byť 
zlato“. Mnohé slová, najmä tie ľudské, môžu 
znehodnotiť to, čo v nás v tichosti srdca chce 
dotvoriť Boh. Prosím Ducha Svätého, aby On 
sám nás vyučil všetkej pravde. Aby nás naučil 
správne rozlišovať, múdro rozhodovať a sväto 
žiť. V tomto všetkom potrebujeme aj dar 
vytrvalosti. Vytrvať v dobrom až do konca, aby 
sme boli spasení. 

Ďakujem Pánu Bohu za dar pôsobenia 
v meste Vrútky!

Ďakujem aj každému z Vás za krásne 
spoločenstvo, otvorené pre vzájomnú 

spoluprácu!

Nech Boh aj naďalej žehná toto mesto, aby 
sa stávalo dôstojným miestom pre život 

všetkých občanov, spoločenstvom živej viery 
a činorodej lásky!

Všetci s vďakou zostávate v mojom srdci!

Mons. Jozef Petráš
vrútocký katolícky farár 2008 – 2019

Veľkolepý záver Vrútockej hudobnej jari
V sobotu 22. júna sa v Rímskokatolíckom kostole sv. Jána Krstiteľa vo Vrútkach uskutočnil 

koncert Speváckeho zboru slovenských učiteľov, zboru Cantica Collegium Musicum  
a Žilinského miešaného zboru pod dirigentskou taktovkou  prof. Mgr. art. Štefana 
Sedlického. V Celosvetovej premiére odznela skladba Miserere Mei, Deus – dielo Palva 
Kršku. Diváci potleskom ocenili skvelé výkony sólistov, Jozefa Gráfa (tenor) a Daniela Gabča 
(organ). Koncert bol zároveň venovaný 150. výročiu narodenia významného vrútockého 
staviteľa Stanislava Zachara.                                                                                      -red-

Vytrvať 
v dobrom až 
do konca

Výstava kaktusov 
Spolok priateľov kaktusov zorganizoval 
už 38. raz výstavu venovanú „pichľavej 
kráse“, ktorá pochádza najmä z Južnej 
Ameriky a Afriky. Kaktusy, sukulenty, 
nerasty, ale aj hmyz boli pastvou pre oči 
návštevníkov výstavy konanej v Kultúrnej 
sále Kriváň, ktorá zaujala nielen starších, 
ale aj mladšie ročníky. Zaujímavé boli 
najmä unikátne kaktusy, ktoré sa pestujú 
dlhé roky – 30 až 40 rokov.             - red - 
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V dňoch 11. -13. júna sa pracovníčky 
Mestského úradu vo Vrútkach Jana 
Rišianová, vedúca odboru služieb, 
Andrea Trylčová, referentka školstva  
a  Anna Nagyová, riaditeľka MŠ Nábrežná 
zúčastnili vzdelávacej exkurzie pod názvom 
„Technické školky“. Cieľom bolo získať 
nové informácie a skúsenosti so zavedením 
projektu „Technické školky“ v materských 
školách Českej republiky. Projekt 
„Technické školky“ je v Českej republike 
zavedený už niekoľko  rokov s výbornou 
odozvou u detí ako aj rodičov. Deti materskej 
školy hravou formou, primeranou vekovým 
možnostiam detí si rozvíjajú technické 

myslenie, tvorivosť, manuálnu zručnosť. 
Náradie a nástroje majú prispôsobené, 
ale nie sú to hračky, ale skutočná vŕtačka, 
pílka, pilník a pomocou nich si zostrojujú 
mosty, traktory, lietadlá, autá a iné hračky, 
ktoré ich zaujímajú.  Exkurzia bola v  MŠ 

v Moravskej Knínici a v Kuřimi v okolí 
Brna, v škôlkach, ktoré majú s uvedeným 
projektom veľké skúsenosti. Aj materské 
školy v Slovenskej republike pristupujú 
práve po vzore Českej republiky na projekt 
tzv. technických škôlok a už existujú 
v niekoľkých mestách na Slovensku. Aj Mesto 
Vrútky by sa rado zapojilo do uvedeného 
projektu v niektorej z materských škôl, 
ktoré má v zriaďovateľskej pôsobnosti. Je 
potrebné podporovať technickú zručnosť 
u detí v čo najskoršom veku, aby sa zvyšoval 
záujem o technické vzdelávanie. Technika 
je prirodzenou súčasťou života. Deti sa 
s ňou stretávajú od útleho veku a vstupom 
do školy by sa technické vzdelávanie 
a zručnosti nemali končiť.          

JUDr. Jana Rišianová 

Písal sa september 1979, keď sa otvorili brány novej budovy Základnej deväťročnej školy vo 
Vrútkach – vtedy na Ul. víťaznej armády vo Vrútkach. Počas štyridsiatich rokov škola prešla 
veľkými organizačnými zmenami. 

Rok 2002 znamenal zásadný prelom – škola 
prešla na právnu subjektivitu a jej zriaďovateľom 
sa stalo Mesto Vrútky. Celá ťarcha riadiacej, 
organizačnej, výchovno-vzdelávacej činnosti sa 
presunula na plecia samotnej školy. Roku 2005 
sa základná škola spojila do jedného právneho 
subjektu s materskou školou a od 1. septembra 
2015 vo vynovených školských  priestoroch sídli 
Spojená škola so svojimi tromi organizačnými 
zložkami – materskou školou, základnou školou 
a Gymnáziom Jozefa Cígera Hronského. MŠ sa 
nachádza v samotnej budove v školskom areáli. 
Súčasťou ZŠ je aj školský klub detí. Školská 
jedáleň je od roku 2002 samostatným právnym 
subjektom a v priestoroch sídli od roku 2004 
aj CVČ Domino – takisto samostatný právny 
subjekt.

V jubilujúcom školskom roku 2018/2019 
navštevuje 86 detí materskú školu, 234 žiakov 
základnú školu a 103 študentov gymnázium. 
Pracuje tu spolu 
39 pedagogických 
zamestnancov, 2 
špeciálni školskí 
p e d a g ó g o v i a , 
4 pedagogickí 
asistenti, 3 
vychovávateľky 
ŠKD a 9 
nepedagogických 
zamestnancov.

Spojená škola 
chce byť naďalej 
školou, ktorú 

budú žiaci radi navštevovať a rodičia vyjadria 
spokojnosť so vzdelanostnou úrovňou svojich 
detí. Cieľom je pokračovať vo vyučovaní cudzích 
jazykov, environmentálnej, dopravnej a športovej 
výchovy, využívať nové príťažlivé metódy a formy 
učenia. Krédom je vychovať z detí rozhľadených 
mladých ľudí s dobrým srdcom, ktorí obstoja 
v ďalšom štúdiu a budú vedieť čeliť problémom 
súčasnej doby.

21. máj 2019 bol veľkým dňom pre žiakov 
i učiteľov školy. Takmer celý školský rok 
pripravovali kultúrny program na slávnostnú 
akadémiu, ktorá sa v tento deň konala v Kine 
1. máj vo Vrútkach. Mottom vystúpenia žiakov 
pod vedením Mgr. Beáty Pivarčiovej, Bc. Moniky 
Gunišovej a všetkých ostatných pedagógov bolo: 
„Život je to najkrajšie, čo nás mohlo 
stretnúť.“ Tanec, hudba, spev a scénky 
sa na pódiu striedali podľa slov žiackych 
moderátorov a deti ukázali, aký talent v sebe 
skrývajú. Nechýbali ani povzbudivé a ďakovné 
slová primátora Vrútok Branislava Zacharidesa. 
Riaditeľka školy z jeho rúk prevzala Pamätný 
list pri 40. výročí otvorenia budovy základnej 
školy pri Spojenej škole na Ul. M. R. Štefánika 
1 vo Vrútkach. Všetkých vystupujúcich skvelé 
publikum ocenilo úprimným potleskom. 

Našej 40-ročnej oslávenkyni želáme veľa 
úspechov, tvorivých síl, veľký počet žiakov, 
kvalifikovaných pedagógov a ochotných rodičov.  
Viac nájdete na www.spojenaskolavrutky.  -red-

Spojená škola oslávila 
štyridsaťročné jubileum

Technika hravou formou už 
v škôlkach
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Začiatok výstavby Vrútok, najmä jej začiatok po roku 1880 a následne počas 1. ČSR 
máme našťastie zdokumentovaný. Najväčšia zmena v stavebnom vývoji Vrútok sa však 
udiala v polovici 20. storočia. Začiatkom 60. rokov totiž začala postupná asanácia 
ani nie tak starých domov v centre mesta, priľahlých ulíc a uličiek. Na uvoľnených 
miestach sa zrealizovala výstavba nových budov v tzv. socialistickej novej ére. Mesto 
Vrútky za 20. rokov stratilo veľa zo svojej niekdajšej podoby a zmenilo sa na nepoznanie. 
Ešte na začiatku 20. storočia prevládali na budovách industriálne prvky prebraté zo 
železničiarskych stavieb. Tie boli charakteristické pre celé Vrútky. 

Tí skôr narodení, si takto môžu ešte mesto pamätať, žiaľ mladšie ročníky ho už takto 
nezažijú. Vďaka dobovým fotografiám si však môžeme spraviť „virtuálnu“ prechádzku 
a pozrieť si  mesto v rozmedzí 20. rokov – pred veľkou asanáciou a následne počas novej 
výstavby. 

Povodeň 1960
Pôvodnú zástavbu mesta v 60. rokoch 

nám zdokumentovali dvaja páni, ktorí stihli 
nafilmovať a nafotiť Vrútky tohto obdobia 
naozaj v poslednej chvíli. Prvým je pán 
Alexander  Poláček ,  vrútocký rodák, 
turista a najmä amatérsky filmár. Kameru 
zobral aj v osudný rok 1960, kedy sa Vrútkami 
prehnala ničivá povodeň. Tento film bol 
premietnutý na májovom Diškurovaní. Jeho 
prostredníctvom získame lepší prehľad  
o vtedajšom usporiadaní ulíc a  predstaviť 
disproporciu mesta, budovanie nových ulíc 
a rozširovanie mesta na začiatku 20. storočia. 
Hoci je na filme zachytená povodeň, film 
má pre nás nesmiernu výpovednú hodnotu 

aj z hľadiska stavebného vývoja (najmä 
ak nie sú k dispozícii fotografie). Druhým 
pánom, ktorý toto obdobie zdokumentoval, 
entoraz nie kamerou, ale fotoaparátom je 
stolár a čalúnnik Emil  Cál ik . Amatérsky 
fotograf, turista, veľký milovník prírody, 
ktorý zanechal desiatky až stovky krásnych 
čiernobielych fotografií. Vďaka týmto 
dobovým obrázkom si dokážeme poskladať 
mozaiku Vrútok spred niekoľkých desaťročí.

Hoffmannov dom
Jeden z najkrajších domov vo Vrútkach 

– Hoffmannov dom, stál v blízkosti 
Marčišovského domu, oproti hotelu 
Wachsberger. Pôvodný majiteľ v ňom 
mal zriadenú stolársku dielňu a obchod 

s nábytkom. Neskôr si objekt prenajal už 
spomínaný Emil  Cál ik . Po asanácii bol 
na jeho mieste postavený objekt závodu 
MTH. Oproti stál hotel Wachsberger 
postavený hoteliérom, podnikateľom 
a majiteľom stavebnej firmy Leopoldom 
Wachsbergerom. V tomto hoteli bola  
v roku 1913 založená Veľká slobodomurárska 
lóža. V rokoch 1960 až 1962 prebehla 
komplexná rekonštrukcia hotela a priestory 
sa začali používať pre účely školy. V polovici 
70. rokov bol už bývalý hotel asanovaný.

Otčenášov dom
Pohľad na Otčenášov dom sa otvoril 

po asanácii domu obchodníka s látkami  
Samuela  Grossa ,  ktorý stál v strede  
Hlavnej ulice. Jeho vybúraním sa otvorila 
cesta smerom do Priekopy, ktorá bola 
odovzdaná do užívania 18. júla 1931. 
Ulicu smerom do Priekopy lemovali domy 
klobučníka Mendela  (tento dom a dom 
oproti projektoval a staval St .  Zachar 
v rokoch 1905 – 10), dom staviteľa Jul iusa 
Ste inera , synagóga, dom architekta 
Kozu a pod. V 70. rokoch sa rozhodlo, 
že práve na tomto priestranstve bude 
vybudovaná centrálna časť nových Vrútok, 
ktorej súčasťou bude okrem bytových 
panelových domov aj komplex obchodov. 
Kompletne boli asanované ulice Kvetný dvor, 
Nový dvor, Vodný dvor, južná časť Ulice  
Sv. Cyrila a Metoda a niektoré domy v uliciach 
Republikánska, Judíkova, Vajanského. Týmto 
stavebným zásahom sa radikálne zmenil aj 
charakter nášho mesta.

Igor Dobrovolný
fotografie Emila Cálika  

z archívu pani Eleny Mažgútovej

Stavebný vývoj Vrútok
v 60. a 70. rokoch

20. storočia

Otčenášov dom pred asanáciou. Na jeho mieste je 
vybudovaný komplex nových obchodov.  

Hoffmannov dom 
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Vrútocká stopa veľkého 
uhorského architekta 

Že si naše mesto v tomto roku pripomína 150. výročie narodenia architekta  
a staviteľa Stanislava Zachara, už asi mnohí Vrútočania vedia. Tento článok má ale 
za cieľ pripomenúť inú významnú osobnosť architektúry z obdobia monarchie, ktorej 
autorská ruka sa tiež podpísala na vzhľade nášho mesta. Žigmund Herceg, meno 
na Vrútkach úplne neznáme a na Slovensku známe asi iba odborníkom na dejiny 
architektúry. Keby sme ale zašli k našim južným susedom, zistili by sme, že architekt, 
ktorého meno sa v maďarčine píše Herczegh Zsigmond, patril na prelome 19. a 20. stor. 
medzi najčinorodejších maďarských architektov s osobitným zameraním na projektovanie 
budov slúžiacich na vzdelávanie.  

Herceg sa narodil 15. januára 1849  

v Budapešti. Tento rok si teda pripomí-

name 170. výročie jeho narodenia. Zomrel  

27. júla 1914, iba deň predtým, ako Rakúsko 

– Uhorsko vyhlásilo vojnu Srbsku, čím 
sa začala 1. svetová vojna (1914 – 1918). 
A tiež týždeň po tom, ako sa na Vrútkach 
narodila spisovateľka Hana Zelinová. Od  
r. 1880 bol hlavným projektantom uhor-
ského kráľovského ministerstva náboženstva  
a verejného vzdelávania. Za jeho naj- 
tvorivejšie obdobie možno považovať obdo-
bie rokov 1888 – 1908. Autorská ruka tohto 
významného predstaviteľa budapeštianskej 
secesie sa podpísala pod projekty viac než 
260 budov na území bývalého Uhorska, 
pričom na mnohých z nich spolupracoval  
s ďalším významným architektom Šándorom 
Baumgartenom. Medzi ich najvýznamnejšie 
spoločne zrealizované projekty patrí aj 
budapeštiansky Národný inštitút pre nevidia- 
cich, či Gymnázium Imré Bródyho, obe  
s krásne členitými fasádami a bohatou orna- 
mentálnou výzdobou. Na Slovensku sa  
s ich realizáciami môžeme stretnúť napr.  
v Prešove, Nových Zámkoch, či v Rožňave.

A čo má Žigmund Herceg spoločné  
s Vrútkami? Aj v našom meste sa nachádza 
školská budova, ktorú naprojektoval on. 
Ide o budovu na Ul. Sv. Cyrila a Metoda, 
kde dnes sídli Základná umelecká škola 
Frica Kafendu. Prezrádzajú to údaje  
v úradných listinách z r. 1893 - 1894, podľa 
ktorých Herceg dokonca získal čestné 
uznanie spojené s finančnou odmenou,  
a to za projekt vrútockej základnej školy  
s materskou školou. Škola bola postavená 
vďaka združeniu financií štátu a Košicko 
– bohumínskej železnice. Po vzniku ČSR 
pôsobila v tejto budove Štátna ľudová škola 
chlapčenská a dievčenská. 

Branislav Zacharides

Na Slovensko aj v tomto roku zavítala 

pojazdná replika vojenského ešalónu 

ruskej légie z prvej svetovej vojny spolu 

s expozíciami pripomínajúcimi slávnu 

kapitolu našej histórie – Československé 

zahraničné vojsko – 

légie. Návštevníci mali 

jedinečnú možnosť 

pozrieť si tento unikátny 

vlak. Súprava bola 

zostavená tak, ako to bývalo počas bojov 
v prvej svetovej vojne. V súprave bol 
ubytovací, zdravotnícky aj opravárenský 
vozeň. Súprava Legiovlaku na železničnej 
stanici vo Vrútkach bola prístupná 
verejnosti od 5. do 7. júna 2019.    

                                               -red-

Legiovlak vo Vrútkach
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Toto významné výročie sme si za prítomnosti vrútockých športových klubov 
pripomenuli slávnostným podujatím, ktoré sa konalo 17. júna v kultúrnej sále Kriváň. 
V tomto roku si zároveň pripomíname 100 rokov od založenia Telovýchovnej jednoty 
Sokol Vrútky, 95 rokov činnosti Klubu slovenských turistov Vrútky, 80 rokov činnosti 
stolnotenisového oddielu TJ Lokomotíva Vrútky, 25 rokov oddielu športovej gymnastiky 
TJ Sokol Vrútky a 20 rokov klubu HbK Kometa Vrútky.     

Mesto Vrútky pri tejto príležitosti  
ocenilo jednotlivcov a športové kolektívy 
za dosiahnuté športové výsledky, ako aj  
šírenie jeho dobrého mena v oblasti športu. 

Do pamätnej knihy sa zapísali jednotlivci 
z týchto športových klubov: Miroslav 
Daubner a Marián Matuška  (Hokejbalový 
klub Kometa Vrútky), Ivan Hajko 
(Futbalový klub Attack Vrútky), Dušan 
Štekláč (Plavecký a vodnopólový klub 
Vrútky), Miroslav Danihel (Telovýchovná 

jednota Sokol Vrútky), Róbert Bukovinský 
(Telovýchovná jednota Lokomotíva Vrútky), 
Milan Holub (Klub slovenských turistov 
Vrútky), Lukáš Gottwald (Tenisový klub 
Vrútky), ako aj Telovýchovná jednota 
Lokomotíva Vrútky – kolkársky oddiel  za 
víťazstvo v extralige žien v sezóne 2018/2019, 
Hokejbalový klub Kometa Vrútky – 
kategória U12 – za titul majstrov Slovenska 
v sezóne 2018/2019, Telovýchovná jednota 
Sokol Vrútky, oddiel športovej gymnastiky, 
skupina žien DELAMAMBO za dlhoročnú 
úspešnú reprezentáciu mesta Vrútky.

Na podujatí bola slávnostne otvorená 
výstava medailí, pohárov a iných športových 
trofejí dokazujúcich úspechy športovcov 
vrútockých športových klubov.     

Primátor mesta uviedol do života 
knihu Útulne a chaty – Malá Fatra 
autorov Andreja Bendíka, Ľubomíra 
Bernáta, Miroslava Herchla a Ladislava 
Khandla za prítomnosti prvých dvoch 
autorov. Publikácia je „pohľadnicovou“ 
prechádzkou po turistických objektoch 
Malej Fatry postavených do roku 1949. 
Súbor starých fotografií, dokumentov aj 
pohľadníc predstavuje známe aj menej 
známe chaty a útulne v Malej Fatry, 
zachované i dnes už neexistujúce. Zistené 

údaje o histórii turistických objektov spolu 
s obrázkami umožnia čitateľom vrátiť sa 
do minulosti, keď útulne a chaty v Malej 
Fatre mali iný vzhľad a pôvab. Snahou 
autorov bolo usporiadať objekty podľa 
času vzniku a zverejniť doteraz známe aj 
nové skutočnosti z výstavby a histórie chát 
a útulní.

Vrútocký športový deň
Konal sa 19. júna a bol sprievodným 

podujatím osláv 110. výročia 
organizovaného športu na Vrútkach. 
Na futbalovom štadióne sa stretli deti 
z vrútockých školských klubov a následne aj 
10- až 14- ročné deti z vrútockých športových 
klubov, aby si zmerali sily vo viacerých 
disciplínach od gymnastiky cez hokejbal, 
vodné pólo, tenis, futbal, džudo, pohybové 
zručnosti až po vedomosti zamerané 
na turistiku. Cieľom podujatia, ktoré 
finančne podporil Úrad vlády SR,  bolo tiež 
vytvoriť priestor pre vzájomné spoznanie 
sa mladých športovcov a popularizáciu 
športu u nešportujúcej mládeže. Víťazné 
družstvo tvorili gymnastky a džudisti TJ 
Sokol Vrútky, na druhom mieste skončili 
futbalisti FC Attack Vrútky a tretí boli 
chlapci z Plaveckého a vodnopólového 
klubu Vrútky.

Jarný beh detí 2019 – Olympijský 
deň

Ďalšie podujatie organizované mestom 
v rámci výročí športu sa uskutočnilo 21. 
júna v spolupráci s Olympijským klubom 
Turiec, CVČ Dominom a komisiou školstva, 
kultúry, mládeže a športu pri MsZ Vrútky. 
Bežecké preteky otvorila olympionička 
Lucia Hrivnák Klocová. V behoch na rôzne 
dlhých tratiach na vrútockom futbalovom 
štadióne Vrútky tradične súťažili deti 
vrútockých materských škôl a žiaci a žiačky 
základných škôl.                                -red-

Pripomenuli sme si 
110 rokov vrútockého 
športu Ľubomír Bernát spolu s primátorom 

Branislavom Zacharidesom pri 
uvádzaní knihy Útulne a chaty – Malá 

Fatra do života.
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Vodnopólisti strieborní na Majstrovstvách 
SR v kategórii U11

PVK Vrútky je jeden z najúspešnejších klubov pôsobiacich  
v našom meste. Pod vedením trénerov Miroslava Krejzla  
a  Jaromíra Roubala dosahujú výborné výsledky v súťažiach. 
V sezóne 2018/2019 uspeli nasledovne:

1. liga ženy- 2. miesto; Národná liga juniorky- 2. miesto; Národná 
liga žiačky- 5. miesto; 2. liga muži- 2. miesto a postup do extraligy; 
NL juniori- 5. miesto; NL kadeti- 5 . miesto; NL starší žiaci- 9. miesto; 
NL mladší žiaci- 8. miesto; MS do 11 rokov- 2.  miesto.

Hokejbalisti potvrdili, že patria ku špičke
Aj v sezóne 2018 / 2019 potvrdil HbK Kometa Vrútky, že sa 

právom môže radiť medzi najlepšie kluby na Slovensku. Hoci 
postup do extraligového finále ušiel mužom o vlások, dobrú 
náladu zabezpečili najmä dvanásťroční majstri Slovenska, ako aj 
šesnásťroční a osemnásťroční juniori, ktorí do Vrútok priniesli 
Mamut cup, t. j. Slovenský pohár.

Poradie v jednotlivých kategóriách extraligy 2018/2019: U16- 
4. miesto, U14- 5. miesto, U10- 5. miesto, U12- 1. miesto Majster 
Slovenska, muži- 4. miesto.

Umiestnenie v jednotlivých kategóriách Slovenského pohára 
(Mamut cup): U20- 2. miesto,U18- 1. miesto,U16- 1. miesto, U14- 2. 
miesto, U12- 3. miesto, U10- 2. miesto, U8- 3. miesto.

Postup futbalistov do V. ligy
V sezóne 2018/2019 si vrútockí muži svojim celoročným výkonom 

zabezpečili víťazstvo v I. quick triede Turčianskeho futbalového 
zväzu a zároveň postup do V. ligy.

Zaslúžil sa o to aj útočník Peter Gorgosz, ktorý si vďaka svojim 
minuloročným výkonom vyslúžil zaradenie do turčianskej futbalovej 
jedenástky roka 2018.

Predsedom klubu je Michal Lesev, manažérom mládeže Dalimír 
Tomčány a vedúcim mužstva mužov Rastislav Gabura.   

Džudisti vzorne reprezentujú Vrútky
 Vrútocký Sokol v posledných rokoch reprezentujú najmä džudisti 

a gymnastky. Mladých džudistov TJ Sokol Vrútky vo veku od 5 do 
15 rokov trénujú tréneri Jozef Sládek, Peter Žilka a Jaroslav Ševčík. 
Mládež sa zúčastňuje na súťažiach krajskej žiackej olympiády.  Roku 
2018 sa majsterkou Slovenska mladších žiačok do 36 kg stala Evka 
Ďuratná.

Vrútocký pohár pre gymnastky TJ Sokol Vrútky
Oddiel športovej gymnastiky TJ Sokol Vrútky, ktorý je členom 

Slovenskej gymnastickej federácie, organizuje na vrútockej pôde 
tradičné preteky dievčat Žubrienky a žabky – Vrútocký pohár.  
15. júna 2019 sa konal už jeho 23. ročník.  

Vďaka zlatu v družstvách mladších a starších žabiek, striebru 
starších žubrienok a bronzu pre mladšie žubrienky, zabezpečili 
naše gymnastky, že Veľký vrútocký pohár pre najlepšie družstvo 
v tomto ročníku ostal na domácej pôde. 

Trénerkami gymnastiek sú Božena Bandová, Zuzana 
Makovníková, Oľga a Lucia Suržinové,  Andrea Janečková a Elena 
Režná. Najúspešnejšia vrútocká gymnastka posledných rokov je 
staršia žiačka Deniska Jarošová, účastníčka majstrovstiev SR.

-red-

Vrútockým športovcom sa 
tento rok darí

Strieborní z Majstrovstiev SR kategória U11

 Trofeje Hbk Kometa  vystavené v Kriváni

Evka Ďuratná majsterka 
Slovenska 2018 v džude
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Tohtoročný sviatok MDD 
pripravili mestskí policajti

Medzinárodný deň detí oslávili v posledný 
májový deň aj vrútocké deti. Pestrý program 
pre nich pripravili na pešej zóne príslušníci 
Mestskej polície Vrútky. Na podujatí sa 
zúčastnili prevažne deti z vrútockých 
MŠ a ZŠ. Deti zaujali ukážky činnosti 
psovodov, výcviku psov pri hľadaní drog 
či zneškodňovaní útočníkov. Mestskí 

policajti mali pripravené stanovište, kde 
deťom predstavili výstroj príslušníka MsP, 
názorne predviedli ukážku protiúderového 
kompletu – tzv. korytnačky. Deti si vyskúšali 
aj fyzickú zdatnosť na kolobežkách 
a rôzne iné súťaže. Nemenej zaujímavé 
boli ukážky práce hasičov – záchrannej 
akcie pri vyslobodzovaní zraneného 

z havarovaného auta, 
ako aj prehliadka 
p o l i c a j n é h o 
vozového parku, 
ukážky modelov áut, 
ukážky dobového 
šermu a výstrel 
z dobového dela.  
Všetky deti dostali 
sladkosti a pekné 
darčeky. Vďaka za 
ne patrí sponzorom, 
najmä: Sochurek 
A u t o s ú č i a s t k y , 

Starustka design, Erika Bakalová – Trafika 

Vrútky, Shanghai club, Autopožičovňa MT, 

Eva Lysičanová, Iva Bíziková, Linda Kráľová, 

Tibor Szabo, Eva Kačková, Vojenská polícia, 

Gabriel Guniš, Neoprint Plus, s. r. o.                           

-red-

Rok sa s rokom minul a my sme sa 2. 6. 
2019 stretli na jednom z najkrajších podujatí, 
ktoré sa konajú v našom evanjelickom 
cirkevnom zbore vo Vrútkach.

V tento deň naše kroky o 9.05 hod. 
viedli do chrámu Božieho na Služby Božie 
aby sme sa nielen poďakovali za možnosť 
stretnutia sa, ale aj poprosili o jeho 
požehnanie a ochranu. Po ich skončení 
sme sa mohli porozprávať s tými, ktorých 
sme už dávnejšie nevideli alebo aj nadviazať 
nové kontakty. Dospelí si zahrali niekoľko 
kôl Binga a mali možnosť vyhrať rôzne 
ceny. Okrem toho bola pre nich pripravená 
aj vedomostná súťaž z Biblie, histórie 
Evanjelickej cirkvi. Deti súťažili v rôznych 
disciplínach, kde si nazbierali body, ktoré 

si mohli vymeniť vo výmennom obchode 
za svoju odmenu. Policajný zbor dal deťom 
možnosť vyskúšať si kriminalistické postupy 
a možnosť si dať „zobrať“ otlačky prstov, 
ktoré si mohli zobrať domov.

Aby sme nezabudli aj na naše telo, 
mohli sme sa posilniť nielen koláčmi, 
ktoré napiekli naše sestry a bratia, ale 
predovšetkým gulášom, na ktorý sme 
sa všetci tešili. Pre deti boli pripravené 
aj hamburgeri a palacinky. Ani sme si 
neuvedomili ako ten čas rýchlo plynul 
a bolo sa treba poberať domov. 

Navštívil nás aj pán primátor Branislav 
Zacharides i brat monsiňor Jozef Petráš 
s bratom kaplánom Ivanom Moďorošim 

s bratsko-sesterskej rímskokatolíckej cirkvi 
tu vo Vrútkach.

Chceme poďakovať predovšetkým Pánu 
Bohu za to, že požehnal naše stretnutie. 
Umožnil nám aby sme sa stretli a strávili 
spolu niekoľko príjemných chvíľ. Ďakujeme 
mu aj za pekné počasie (po upršaných 
dňoch). Chceme poďakovať aj tým, ktorí sa 
zapojili do prípravy zborového dňa nielen 
v nedeľu, ale aj niekoľko dní predtým, aby 
všetko bolo tak ako má byť. Veríme, že ste 
sa u nás cítili dobre a nabudúce sa opäť 
stretneme.

Milina Bubeníková  
a Marián Krivuš

Zborový deň - deň rodiny
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nachádzajúce sa v budove bývalého Domu služieb č. súpisné 5351, 
stojacej na pozemku p. č. KN C 283/3 na ul. Švermovej vo Vrútkach 
(za rekonštruovanou budovou CBA vo Vrútkach). 

Predmetom prenájmu sú nebytové priestory na  
1. nadzemnom podlaží: 

1. nebytový priestor o veľkosti 105 m2, vrátane 
spoločných priestorov a sociálnych zariadení – bývalé 
papiernictvo

2. nebytový priestor o veľkosti 44 m2 – bývalá reklamná 
agentúra

Záujemcovia o prenájom uvedených priestorov sa môžu 
informovať na Mestskom úrade  

u JUDr. J. Rišianovej  
na tel. čísle 043/4241814 alebo 0918410712,  

www.vrutky.sk

Mesto Vrútky ponúka do dlhodobého prenájmu 
nebytové priestory

Výberové konania v školách
 Mesto Vrútky vyhlásilo v máji  výberové konania na obsadenie 

miesta riaditeľa v Materskej škole na Ulici francúzskych 
partizánov vo Vrútkach, v Materskej škole na Nábrežnej ulici vo 
Vrútkach, v Materskej škole Sv. Cyrila a Metoda a v Základnej 
škole Hany Zelinovej na Ulici Čachovský rad  vo Vrútkach. 
Rady jednotlivých škôl uskutočnili výberové konania v súlade 
s príslušnými ustanoveniami zákona.  Za riaditeľku MŠ na 
Nábrežnej ulici bola opätovne zvolená Anna Nagyová. V MŠ na 
Ulici francúzskych partizánov bola opätovne zvolená Bc. Mariana 
Markovičová a  v MŠ Sv. Cyrila a Metoda bola opätovne zvolená 
Mgr. Zuzana Gajdošová. V Základnej škole Hany Zelinovej na 
Ulici Čachovský rad vo Vrútkach bola za riaditeľku školy zvolená  
Mgr. Ľubica Procházková. Na základe výsledku výberových 
konaní vymenoval primátor mesta Branislav Zacharides ako 
štatutárny zástupca zriaďovateľa škôl, zvolené riaditeľky na 
päťročné funkčné obdobie. Zároveň im zaprial veľa úspechov pri 
napĺňaní svojich predsavzatí.     

-red-
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